
 

 
 

Ahoj a dobrý den, 

pomalu končí halová sezona ročníku 2017/2018. V sobotu 24.3.2018 odehraje kategorie předpřípravek (ročník 
narození 2011 a mladší) poslední halový turnaj organizovaný KM OFS Rychnov n. Kn. ve Vamberku. Po tomto 
turnaji bude následovat okresní losovací mládežnický aktiv a o víkendu 7-8.3.2018 začne jarní část mládežnické 
sezony. 

Dovolte mi krátkou rekapitulaci. Začnu okresními výběry:  

Chlapci: 

- kategorie U9 ročník narození 2009 a mladší, obsadil v rámci krajské zimní halové ligy (tři turnaje) - KZHL - 1.místo 

nejlepší střelec Šťovíček Matěj – Spartak Rychnov n.Kn. 

- kategorie U10 ročník narození 2008 a mladší, obsadil v rámci KZHL (tři turnaje) - 3.místo 

- kategorie U11 ročník narození 2007 a mladší, obsadil v KZHL (jeden turnaj) - 1.místo 

nejlepší střelec Kameník František – Spartak Rychnov n.Kn.                                                                 

v konfrontačním turnaji s pardubickým krajem (jeden turnaj) celkově - 2.místo 

nejlepší střelec Dýčka Luboš – Spartak Rychnov n.Kn. 

- kategorie U12 ročník narození 2006 a mladší, obsadil v KZHL (jeden turnaj) - 5.místo 

Děvčata: 

v letošní halové sezoně jsme utvořili i dva okresní výběry děvčat: 

- kategorie U11 ročník narození 2007/08, obsadil v KZHL (jeden turnaj) - 4.místo 

- kategorie U13 ročník narození 2005/06, obsadil v KZHL (jeden turnaj) - 2.místo 

nejlepší hráčka Miculyčová Iveta – SK Kostelec n. Orl. 

 



Okresní zimní halová liga: 

- v každé kategorii jsme vyhlašovali 4 nejlepší jednotlivce – nejlepší hráč, nejlepší střelec, nejlepší brankař a 
nejlepší hráčka 

- kategorie mladší přípravka – účast 10 mužstev - 3 turnaje - 1.místo Velešov Doudleby n.Orl. 

- kategorie starší přípravka – účast 12 mužstev - 3 turnaje - 1.místo Spartak Rychnov n.Kn. 

- kategorie mladší žáci - účast 8 mužstev - 2 turnaje - 1.místo Spartak Rychnov n.Kn. 

Všechny turnaje jsme odehráli i za slušného zájmu diváků a ve skutečně velmi pěkném prostředí hal v Rychnově 
n.Kn, Rokytnici v Orl.h. a na krajské úrovni např. v Třebši, Pardubicích, Hostinném atd. 

Chtěl bych Vám touto cestou poděkovat za Vaši podporu a ochotu podílet se na rozvoji a snad i lepší budoucnosti 
mládežnické kopané v našem okrese. Věřím, že mohu s Vaší podporou a pomocí počítat i v budoucnosti. I přesto, 
že kopaná nemá po několika loňských skandálech v současné době příznivé renomé tak věřím, že společně 
přispějeme nejen k lepším časům okresní kopané, ale i k růstu a zvyšování počtu mužstev mládeže startujících v 
okresních soutěžích a také k vyšší výkonnostní kvalitě hráčů v mládežnických kategoriích. 

Ještě jednou přeji vše nejlepší, hodně úspěchů a děkuji. 

Leimer Václav předseda KM OFS Rychnov n.Kn. a hlavní trenér OV 

 

 


